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Or.0012.1.3.2023 
 

 

 

 

Protokół Nr 35/23 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 30 maja 2023 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Sali konferencyjnej Nadbużańskiego Ośrodka Produktu Lokalnego w Drohiczynie i 

trwało od godz. 900 do godz. 1233. 

 

 

Ad. l. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza 

Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz         

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński           

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk         

   



2 

 

 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 r. 

4. Sprawozdania z działalności MGOK, MGBP, GZGK, BOS, Żłobek „Bajkowa Kraina” 

za 2022 r. 

5. Ocena stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu turystycznego. 

6. Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

8. Sprawozdanie zarządu z działalności spółki Społeczna Inicjatywa KZN – Podlaskie Sp. 

z o.o. za 2022 r. oraz za I kwartał 2023 r. 

9. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2022 r., 

c) udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2022 r., 

d) zmian w budżecie Gminy na 2023 r., 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2023 – 

2031, 

f) zmiany w Uchwale nr XL/330/23 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 

2023 r. w sprawie określenia zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji 

celowych osobom fizycznym na dofinansowanie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Drohiczyn, 

g) zmian w statucie Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie, 

h) zmian w statucie Żłobka „Bajkowa Kraina” w Drohiczynie, 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Drohiczyna. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji z dnia 29.03.2023 r. 
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Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad.4. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. Annę Bujno – Kierownik MGBP 

odnośnie Sprawozdania z działalności Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej. A. Bujno 

omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

Pytanie zadała Radna Stanisława Urbańska:  

- Czy liczba czytelników spadła? 

A. Bujno: 

- Spadła, gdyż nie ma już liceum, ale jest to nieznaczny spadek. W okresie wakacyjnym 

przewiduję ponowny wzrost, gdyż bardzo chętnie ze zbiorów naszej biblioteki korzystają 

turyści. 

Kolejne pytanie zadała Radna Urszula Tomasik: 

- Czy doczekamy się w końcu cyfryzacji biblioteki? 

A. Bujno: 

- Tak, jeżeli będą zasoby ludzkie. 

Radna B. Pogorzelska zapytała:  

- Czy można będzie zrobić w naszej bibliotece specjalne miejsce dla szafy na książki. Ludzie 

mogliby przekazać swoje książki, których już nie czytają. 

A. Bujno: 

- Pomyślę nad tym. 

 

Następnie głos zabrał p. Rafał Siwek – Dyrektor  MGOK i omówił sprawozdanie z działalności 

Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Dodatkowo opowiedział o nowopowstałym obiekcie SOWA, który mieści się w Zespole Szkół 

w Drohiczynie. 

Pytanie zadała Radna U. Tomasik: 

- Czy w ramach Dni Drohiczyna można będzie zrobić zabawę dla ludzi 40+? 

Rafał Siwek: 

- W tym roku planowałem obniżyć koszty i nie wynajmować zespołu, ale jeżeli jest taka 

potrzeba możemy to zrobić. Wezmę wszystko pod uwagę, by wszyscy byli zadowoleni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marian Rogowiec zaproponował, żeby wprowadzić 

cykliczne imprezy taneczno-muzyczne dla społeczności. Dyrektor Siwek powiedział, że 

pomyśli nad tym pomysłem. 

Urszula Tomasik  nadmieniła, że w Parku Historyczno-Kulturowym potrzebna jest dodatkowo 

osoba kompetentna do oprowadzania zwiedzających. R. Siwek powiedział, że pracownicy robią 

wszystko co w ich mocy, by zapewnić sprawne funkcjonowanie muzeum. Ośrodek Kultury nie 
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może pozwolić sobie na dodatkowe etaty. 

Kolejne pytanie zadała B. Pogorzelska: 

- Czy jest informacja o tym obiekcie, np.  broszury, ulotki? (Muzeum Motocykli) 

R. Siwek: 

- Tak, są drukowane ulotki informacyjne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że z każdym rokiem wzrasta liczba obiektów, co 

wiąże się ze wzrostem ilości pracowników. Są zatrudnione w większości młode osoby, które 

być może tu zostaną, co korzystnie wpłynie na rozwój naszej gminy. 

Następnie głos zabrał Dyrektor GZGK – Wojciech Wietoszko celem omówienia sprawozdania 

z działalności Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie (zał. nr 5). 

Dyrektor poprosił Radę Miejską o wsparcie finansowe na przebudowę wodociągu w 

Drohiczynie. Poinformował, że jest problem z oczyszczalnią w Drohiczynie po ostatnich 

robotach drogowych. Jest też problem z nową śmieciarką, która jest  w remoncie. Odpady 

komunalne muszą być zbierane 2 razy w miesiącu w sezonie letnim, co jest nałożone ustawą. 

Następnie Radna Urbańska zapytała czy dłużnicy płacą za dostawę wody. W. Wietoszko 

powiedział, że część zadłużonych już  spłaciła większość zobowiązań. 

Radny Sorokosz zapytał Dyrektora o pracę związane z położeniem chodnika w Zajęcznikach. 

W. Wietoszko powiedział, że są opóźnienia w realizacji prac. 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. Elżbietę Jaroć – Kierownika Biura 

Obsługi Szkół w Drohiczynie. Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Pytanie zadał Radny W. Wojtkowski: 

- Czy w autobusach są kasy fiskalne i wydawane są bilety? Dobrze byłoby umieścić na stronie 

internetowej godziny odjazdów autobusów. 

E. Jaroć: 

- Kasy działają, bilety są sprzedawane. Napiszemy pismo do PKS w Białymstoku, by wywiesili 

na przystankach rozkłady jazdy autobusów. 

 

Następnie głos zabrała p. Dorota Kowalczuk  i omówiła sprawozdanie z działalności Żłobka 

„Bajkowa Kraina” zgodnie z załącznikiem nr 7. 

Poinformowała, że trwa rekrutacja. Złożono 11 podań o przyjęcie dzieci do żłobka. Troje jest 

na liście rezerwowej. Będzie przeprowadzony dodatkowy nabór. 
Radny R. Sorokosz zaproponował wydłużenie godzin pracy żłobka do godz. 1630. Zapytał też, 

czy zgodnie z założeniami projektu żłobka kobiety poszły do pracy? Dyrektor Dorota 

Kowalczuk poinformowała, że mamy wróciły do pracy, bądź też te niepracujące znalazły pracę. 

 

Ad.5.  

 

Ocenę stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu turystycznego omówił 

Sekretarz Gminy – Radosław Konobrocki zgodnie z załącznikiem 8.  

Wspomniał też, że prawdopodobnie do końca czerwca tego roku już nie będzie środków na 

pokrycie kosztów sterylizacji i kastracji, ponieważ dużo pieniędzy idzie na odławianie 

bezpańskich zwierząt.  

Dodatkowo poinformował, że będą przeprowadzane trzy badania wody przez firmę Hamilton. 

Nie trzeba będzie robić profilu wodnego, gdyż w trzech kolejnych latach ocena wody na rzece 

Bug była bardzo dobra.  

Jest szansa, że niedługo ruszy prom, gdyż poziom wody na Bugu stopniowo opada. W czerwcu 

prom będzie kursował tylko w weekendy, zaś w miesiącach lipcu i sierpniu cały tydzień. 
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Ustalono, że w tym sezonie w okresie wakacyjnym prom będzie kursował od poniedziałku do 

piątku w godzinach 1000 – 1300 i 1500 – 1800. W soboty, niedziele i inne święta kursy w 

godzinach 1000 – 1300  i 1500 – 2000. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, żeby wprowadzić nowe stawki za przewóz 

promem. Nie powinno się pobierać takich samych kwot za przewóz kładów i rowerów. Stawki 

powinny być zróżnicowane. Ustalono następujące stawki: 

4,00 zł od osoby (zwalnia się z opłaty dzieci w wieku do 6 lat); 

 

5,00 zł od roweru, motoroweru, motocykla, quada; 

 

5,00 zł od ciągnika rolniczego z przyczepą; 

 

12,00 zł od pojazdu samochodowego do 6,00 ton (z przyczepką). 

 

Nie będą pobierane opłaty od kierowcy przewożonego pojazdu. 

 

Ad.6. 

 

Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy omówił Burmistrz Drohiczyna zgodnie z 

załącznikiem nr 9. 

Dodatkowo wspomniał, że ten i zeszły rok był rekordowy co do remontów i budowy dróg.  

Pytanie zadał Radny Kosiński: 

- Co z drogą przy ul. Kraszewskiego i Ciechanowieckiej? 

Burmistrz: 

- Trzeba było zlikwidować wjazd od Topazu do Ośrodka Kultury. 

Radna Pogorzelska zapytała: 

- Czy ścieżki rowerowe będą popryskane od ziela? 

Radosław Konobrocki odpowiedział: 

- Tak, będą opryskane. 

Radna U. Tomasik wspomniała, że chodniki przy ul. Wojska Polskiego są bardzo zarośnięte. 

Burmistrz powiedział, że porozmawia z Wojewodą, by można było je kosić.  

Radny J. Daniluk  powiedział że trzeba postawić znaki drogowe na odcinku Obniże - Smarklice. 

 

Ad.8. 

 
Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna W. Borzyma 

odnośnie Sprawozdania zarządu z działalności spółki Społeczna Inicjatywa KZN – Podlaskie 

Sp. z o.o. za 2022 r. oraz za I kwartał 2023 r.  

Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 11. 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było. 

 

Ad.3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Weronikę Romaniuk- Skarbnika 

Gminy Drohiczyn odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r. 

Skarbnik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było. 
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Ad.7.  

 

Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej omówiła Kierownik MGOPS w Drohiczynie – Bożena 

Renda zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

Radny J. Daniluk zapytał: 

- Czy to dobry pomysł, by pracownik socjalny zadzwonił do sołtysa, żeby zapytać czy ktoś z 

mieszkańców danej miejscowości potrzebuje pomocy? 

B. Renda: 

- Gdy zachodzi taka potrzeba to zawsze można zgłosić do pracownika MGOPS, jeśli jest to 

sprawa z zakresu działalności pomocy społecznej. 

Radny Daniluk: 

- Czy jest możliwość dowozu osoby chorej do lekarza transportem MGOPS? 

B. Renda: 

- Nie możemy tego robić, nie mamy takich uprawnień. Trzeba korzystać z transportu 

medycznego. 

 

Ad.9. 

 

a)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Drohiczyna 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

Udzielono wotum zaufania Burmistrzowi. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2022 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 13). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drohiczyna. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 14). 
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Dodatkowo poinformowała, że uzyskaliśmy pozytywną opinię z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej za wykonanie budżetu za 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. W. Żero odczytał wniosek komisji rewizyjnej 

skierowany do RIO. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2023.  

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 15). 

 

Pytanie zadała S. Urbańska: 

- Czy zakup alkomatu ma być sfinansowany z GKRPA? 

Skarbnik odpowiedziała: 

- Alkomat ma być sfinansowany ze  środków GKRPA na kwotę 12 300,00 zł.  Dotację  na kwotę 

6 150,00 zł otrzymamy  z Gminy Perlejewo. 

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2023-2031. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 16). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany w Uchwale nr XL/330/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad, trybu udzielania 

oraz rozliczania dotacji celowych osobom fizycznym na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 17). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Kierownik Biura Obsługi Szkół w 

Drohiczynie odnośnie projektu uchwały zmian w statucie Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie 

Kierownik omówiła projekt uchwały (zał. nr 18). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

h)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Żłobka „Bajkowa 

Kraina” w Drohiczynie 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 19). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 
i)  

 
Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna. 

Burmistrz poinformował, że  od dnia 1 czerwca 2023 r. p. Radosław Konobrocki będzie pełnił 

funkcję Sekretarza Gminy w wymiarze 6/8 etatu oraz Zastępcy Burmistrza w wymiarze 2/8 

etatu. 

W związku z tym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Drohiczyna zostaje wycofany z porządku posiedzenia komisji, jak również będzie wycofana 

uchwała z planu porządku sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. A. Miłkowski poinformował, że skarga 

została rozpatrzona w dn. 30.05.2023 r. na posiedzeniu i została uznana za bezzasadną. 

 

Ad. 10. 

 

Urszula Tomasik zgłosiła brak lampy przy ul. Kościelnej. 

Radna M. Sierociuk opuściła obrady o godz. 1222. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło do Rady Miejskiej pismo w 

sprawie dofinansowania turnieju. Jednogłośnie stwierdzono, że nie będziemy dofinansowywać. 

Burmistrz Wojciech Borzym poinformował, że pani Elżbieta Michalska wydzieliła jedną 

działkę i chce, żeby gmina przejęła ją pod ulicę (6 m działki). 

Radny Daniluk zapytał co w sprawie chodników w Obniżu. Burmistrz odpowiedział, że złożono 

pismo do Starosty Siemiatyckiego. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie o godz. 1233. 
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 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

 

 

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – ………………………………………………………………………….. 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – ………………………………………………………….. 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – ……………………………………………………… 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – ……………………………………… 

Protokołowała: 

Monika Władysiuk 


